
واکنــش رئیسجمهــور بــه حــواشی
جشنواره فیلم فجر

آیتالله سید ابراهیم رئیسی در جلسه هیات دولت در بخشی از سخنان
خود به مساله و حواشی اخیر جشنواره فیلم فجر واکنش نشان داد و در
این خصوص گفت: اولویت در عرصه فرهنگ، حمایت از تولیدات فاخر است.

دکتر رئیسی افزود: البته در حاشیه جشنواره سینمایی فجر، اظهارنظر
غلطی انجام شد که با وجود عذرخواهی مکرر گوینده آن، وزارت ارشاد

نیز آن سخنان را رد و محکوم کرد.

رئیس جمهور ضمن تشکر از حساسیت و غیرت دینی در مقابل این قضیه،
افزود: معتقدیم که خطای آشکار فردی نباید به جامعه هنری تعمیم

داده شود.

در جشنواره فیلم فجر امسال فیلم”نمور” به اکران درآمد که نویسنده
فیلمنامه این فیلم با اظهار نظر درباره مساله ازدواج و عقد رسمی

سبب ایجاد حواشی گردید اما بلافاصله از مردم عذرخواهی کرد.
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http://madarandokhtaran.ir/نمور
http://madarandokhtaran.ir/ازدواج ،عقد رسمی

